

JABATAN PENDIDIKAN NEGERI SARAWAK

KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Sebut harga ini terbuka kepada kontraktor-kontraktor Bumiputera yang layak dan berdaftar dalam Gred / Kategori / Kod Pengkhususan yang berkaitan dan masih berkuatkuasa/aktif di Daerah Bintulu dibenarkan membuat tawaran bagi Kerja-kerja berikut.

Bil	Butir-Butir Sebut Harga	Syarat Penyeretaan Sebut Harga	Butir-Butir Lawatan	Tarikh & Waktu Dokumen Diperolehi	Tempat Dokumen Diperolehi	Tempat, Tarikh & Waktu Tawaran Ditutup
1.	<p>No. Sebut Harga : JP/S/6/2019</p> <p>TAJUK : KERJAKERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN RUMAH GURU, BILIK DARJAH, BLOK PENTADBIRAN DAN LAIN-LAIN KEMUDAHAN DI SK SG SETIAM, BINTULU</p>	<p>a) Pemegang Sijil Sijil Perakuan Pendaftaran dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam Gred G2 di bawah Kategori B24 (CIDB-G2-24).</p> <p>ATAU</p> <p>b) Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ Kelas D atau E Kepala (II)-Sub Kepala 5(a) sahaja.</p> <p>Hanya penama dalam PPK, SPKK, UPKJ / Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat boleh buat lawatan dan kontraktor TIDAK boleh mewakilkan pegawai lain.</p>	<p>Lawatan Tapak : 17.04.2019 (RABU) di SK SG Setiam, Bintulu (Jam 2.00 petang) (Lawatan Tapak adalah diwajibkan)</p>	<p>Tarikh Dokumen Diperolehi : 17.04.2019 (RABU) di SK SG Setiam, Bintulu [bermula jam) 2.00 petang hingga 4.00 Petang Semasa lawatan tapak</p>	<p>SK SG SETIAM, BINTULU (Semasa Taklimat Tapak) ATAU Unit Pembangunan Dan Pengurusan Aset, Tingkat 3, Jabatan Pendidikan Negeri Sarawak, Jalan Diplomatik Off Jalan Bako, 93050 Petra Jaya, Kuching Sarawak Mulai 18 April 2019 hingga 22 April 2019 Harga Dokumen : Percuma</p>	<p>Tarikh Tutup : 24 April 2019 (RABU) Waktu Tutup : 12.00 Tengah Hari Tempat Penyerahan : Peti Sebutharga ,unit Perolehan dan Pengurusan Aset PPD Bintulu.</p>

JABATAN PENDIDIKAN NEGERI SARAWAK
KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Sebut harga ini terbuka kepada kontraktor-kontraktor Bumiputera yang layak dan berdaftar dalam Gred / Kategori / Kod Pengkhususan yang berkaitan dan masih berkuasa/aktif di Daerah Bintulu dibenarkan membuat tawaran bagi Kerja-kerja berikut.

Bil	Butir-Butir Sebut Harga	Syarat Penyeriaan Sebut Harga	Butir-Butir Lawatan	Tarikh & Waktu Dokumen Diperolehi	Tempat Dokumen Diperolehi	Tempat, Tarikh & Waktu Tawaran Ditutup
1.	<p>No. Sebut Harga : JP/S/5/2019</p> <p>TAJUK : KERJAKERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN RUMAH GURU, ASRAMA, DEWAN MAKAN, BILIK DARJAH, TANDAS DAN LAIN-LAIN KEMUDAHAN DI SK SG SELAD, BINTULU</p>	<p>a) Pemegang Sijil Sijil Perakuan Pendaftaran dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam Gred G2 di bawah Kategori B24 (CIDB-G2-24). ATAU</p> <p>b) Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ Kelas D atau E Kepala (II)-Sub Kepala 5(a) sahaja. Hanya penama dalam PPK, SPKK, UPKJ / Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat boleh buat lawatan dan kontraktor TIDAK boleh mewakilkan pegawai lain.</p>	<p>Lawatan Tapak : 17.04.2019 (RABU) di SK SG Selad, Bintulu (Jam 10.00 pagi) (Lawatan Tapak adalah diwajibkan)</p>	<p>Tarikh Dokumen Diperolehi : 17.04.2019 (Rabu) di SK SG Selad, Bintulu [bermula jam) 8.00pagi hingga 12.00 Tengahhari Semasa lawatan tapak</p>	<p>SK SG SELAD, BINTULU (Semasa Taklimat Tapak) ATAU Unit Pembangunan Dan Pengurusan Aset, Tingkat 3, Jabatan Pendidikan Negeri Sarawak, Jalan Diplomatik Off Jalan Bako, 93050 Petra Jaya, Kuching Sarawak mulai 18 April 2019 hingga 22 April 2019 Harga Dokumen : Percuma</p>	<p>Tarikh Tutup : 24 April 2019 (RABU) Waktu Tutup : 12.00 Tengah Hari Tempat Penyerahan : Peti Sebutharga ,unit Perolehan dan Pengurusan Aset PPD Bintulu.</p>